
 

Update Digitalisering binnen Judo Vlaanderen 
 
BURST - We zijn volop bezig te digitaliseren binnen Judo Vlaanderen. Graag geven 
we onze leden hier een overzicht van hetgeen in de pijplijn zit met de timing 
waarop dit zal voorzien worden na een test- en pilootfase. 
 
Aan de hand van feedback van onze secretarissen en andere leden, hebben we 
recent aanpassingen doorgevoerd in het ledenbeheer en het 
inschrijvingssysteem.  
 
We hebben hulp gekregen van vrijwilliger Nicolas Hindryckx van JC Evergem om de 
verbinding te maken tussen het ledenbeheer en de nieuwe software 
clubadministratie. Ook hielp hij al mee met de veiligheid omtrent de login van alle 
clubs op deze software. Deze software is er gekomen op basis van vragen vanuit 
de clubs. Na een oproep van geïnteresseerden via de nieuwsbrief hebben we deze 
software ontwikkeld. Dit is pas de start en op basis van input na gebruik van clubs 
zullen er aanpassingen aangebracht kunnen worden. Na een pilootfase bij een 
viertal clubs zal deze software ten laatste vanaf de AV op 19 maart a.s. voor alle 
clubs volledig gratis ter beschikking gesteld worden.  
 
In het algemeen staan we steeds open voor ideeën vanuit clubs om features toe 
te voegen om de gebruiksvriendelijkheid te verhogen. Deze optimalisatie zal 
bijgevolg dan in de loop van 2022 worden doorgevoerd. 
 
Concreet, ten laatste tegen AV van 19 maart 2022 volgt dus de release van de 
software clubadministratie die gekoppeld wordt aan het ledenbeheer en gratis is 
voor elke JV-club. 
 
Belangrijkste features 
 
Wat zijn belangrijkste features die erin zullen staan: 
 

- Registratie training of event a.d.h.v. vergunning QR-code of 2D-code 
training; 

- Uitnodiging vooraf inschrijven trainingen online (URL bruikbaar, 
implementeerbaar); 

- Mailings naar groepen, zelf te bepalen en instelbaar per club – boodschap 
en document flexibel door club te personaliseren en op te maken; 

- Uitnodiging betaling algemeen lidgeld clubs of andere gewenste acties – 
automatisch laten uitsturen wanneer vereist (in communicatie is er 
onderscheid van clubgeld en vergunninggeld JV mogelijk, zelf te bepalen); 



 
- Uitnodigen van iedereen op een event. 

 
Een paar zaken die reeds gepland staan voor toekomst: 

 
- Overzicht aantal trainingen en/of competitie om over te kunnen gaan naar 

volgende gordel; 
- Inschrijven/opgeven ouders/judoka deelname tornooi zodat de club een 

judoka kan inschrijven via events; 
- Sjabloon feedback blad examen gordel (dit document zal steeds 

aanpasbaar zijn door club/hoofdtrainer) 
 
Wedstrijdsoftware U13 
 
Bovendien wordt er ook naarstig verder gewerkt aan de wedstrijdsoftware U13. 
Deze software maakt de wedstrijdorganisatie van poules, rekening houdend met 
10% gewichtsverschil en de judoka’s van dezelfde clubs. Deze content ontstond 
door input van experts onder onze leden die gereageerd hebben op onze oproep 
om mee te werken aan het concept voor deze software. Jean-Philippe Luypaert, 
voorzitter van Kon. Ieperse JC Neko ontwikkelt deze software voor Judo Vlaanderen 
via zijn bedrijf. Doordat hij al jarenlange ervaring heeft met wedstrijdorganisatie 
binnen West-Vlaanderen leek Jean-Philippe ons een uitstekende kandidaat. Ook 
willen we zeker Rik Joye bedanken voor zijn inbreng in dit project. De scope van dit 
project was steeds dat deze software door een niet-IT-expert gebruikt kan worden 
om de wedstrijdorganisatie tot een goed einde te brengen. Dit maakt dat de opzet 
heel gemakkelijk en gebruiksvriendelijk is. 
 
Deze software bestaat bewust uit aparte modules waar je als organiserende club 
voor kan kiezen.  Zo kan je opteren voor enkel de loting in poules, of voor de invoer 
gewicht via smartphone of tablet, connectie met scorebord waardoor het 
resultaat automatisch in het systeem geregistreerd wordt, misschien koppel je er 
graag extra schermen aan om judoka’s, trainers en supporters tijdig te 
communiceren voor de volgende match, op termijn kan je tevens connectie 
maken met live stream beelden. Heel wat mogelijkheden dus. 
 
Kortom, wie enkel de eenvoudige versie wil gebruiken, kan dit zonder probleem. 
Leden die voldoende IT-kennis hebben binnen hun club, zullen ook in staat zijn om 
extra features en toestellen aan te sluiten op deze software. Extra input van 
experten is altijd welkom zodanig dat we blijven evolueren. Samen geraken we 
steeds een stapje verder om onze sport te professionaliseren! 
 
  



 
Wedstrijdsoftware U15+ 
 
De software U15+ zal beschikbaar zijn om te testen tegen eind maart. Vanaf 
September zou het dus perfect mogelijk zijn om deze software gratis te gebruiken 
bij de wedstrijdorganisatie van jouw club. 
Het gebruik van de software heeft tal van voordelen. Elke club kan zelf een 
wedstrijd leiden, het noteren van SDS-punten kan dan automatisch gebeuren, de 
provinciale ranking kan automatisch ingevoerd worden, de efficiëntie van indeling 
zal op voorhand bepaald worden om zo minder pauzemomenten te hebben 
waardoor een tornooi niet onnodig lang hoeft te duren. Op termijn zal het 
inschrijvingssysteem ook gelinkt kunnen worden aan dit systeem, waardoor dit nog 
gebruiksvriendelijker wordt, het doorgeven van de resultaten loopt direct digitaal, 
de trainer zal op tornooi zelf de loting op smartphone kunnen raadplegen a.d.h.v. 
een QR-code/link en de resultaten live meevolgen. 
 
Deze digitalisering zorgt ervoor dat we onze events verder kunnen 
professionaliseren naar de gebruiker en supporter toe. Dit laat ook toe dat de 
medewerkers van Judo Vlaanderen professioneler kunnen werken en de 
verslaggeving sneller gerealiseerd kan worden, en onze vrijwilligers ter plaatse nog 
beter ondersteund worden. 
 
Nieuwe caresystemen 
 
Tegen het BK Jeugd in Tielt in februari 2022 zullen de nieuwe caresystemen 
operationeel zijn. Er werd reeds getest op de Callant Cup en het BK Jeugd te 
Herstal. Onze IT-vrijwilliger Didier Franceus heeft in samenwerking met andere 
vrijwilligers Dieter Van Hauwaert, Jean-Philippe Luypaert en Thomas Vanderbeeck 
die vanuit Scheidsrechtercommissie de digitalisering op zich neemt en de 
gebruikelijke assistenten Jarne Lattré en Filip Van Huffel, een nieuw systeem 
opgezet. 
We willen een antwoord kunnen bieden op de vraag en tevens noodzaak van 
livestreaming. In eerste instantie op de grote events, zoals de kampioenschappen 
en de interclub. 
De bedoeling van deze systemen is dat deze gemakkelijker hanteerbaar zullen zijn 
en dat we deze op termijn kunnen verhuren/ontlenen aan clubs. 
Het was bijvoorbeeld een belangrijke vraag vanuit de Scheidsrechterscommissie 
om een systeem ‘stand alone’ te kunnen gebruiken als begeleiding/coaching van 
stagiairs officials of officials die wensen te promoveren om hen beter te 
begeleiden inzake hun werkpunten.  
Verder zijn deze systemen voorzien om ook livestreaming te kunnen realiseren. 
Gezien COVID blijkbaar niet direct weg zal zijn, kunnen we op deze manier al onze 
judoliefhebbers tevens de kans bieden om de kampen live van thuis uit te kunnen 



 
laten volgen wanneer geen of slechts beperkt publiek op events wordt toegelaten. 
Op termijn zouden we deze systemen kunnen uitlenen aan organiserende clubs 
wanneer meer vrijwilligers hier de nodige opleiding voor hebben gekregen. Dit is 
pas toekomstmuziek. We willen eerst het systeem bugvrij goed laten draaien. 
 
De bedoeling is om verder te blijven ontwikkelen en apparatuur aan te kopen dat 
bestand is tegen de snelle veranderingen en steeds hogere eisen vanuit de 
maatschappij. 
We kopen aan met een visie waardoor we gewapend zijn om uit te breiden en te 
optimaliseren zonder elke 5 jaar nieuwe hardware aan te moeten kopen. De 
systemen worden op elkaar afgestemd én communicatie met FFBJ zal ervoor 
moeten zorgen dat de samenwerking ook op het niveau van Judo Belgium ook 
verbeterd wordt. 
 
Digitale input Jeugdjudofonds 
 
Judo Vlaanderen voorziet in een digitale input Jeugdjudofonds om de 
administratie voor clubs en de verwerking langs de zijde van Judo Vlaanderen te 
verminderen/vergemakkelijken. Dit wordt verder uitgelegd tijdens de workshops 
voorafgaand aan de AV van 19 maart e.k. De bedoeling is om alle informatie die 
we rechtstreeks uit het ledenbeheer en/of inschrijvingssysteem kunnen trekken, 
niet meer opvragen aan de clubs. Dit zorgt er ook voor dat een club minder werk 
heeft om het dossier samen te stellen en we zo misschien meer clubs kunnen 
motiveren om deel te nemen aan het voor ons belangrijke kwaliteitslabel 
‘Jeugdjudofonds’. Dit is voor Judo Vlaanderen als federatie een manier om richting 
te geven hoe we onze clubs graag zouden willen zien evolueren.  
 
Digitale vergunning 
 
Judo Vlaanderen gaat in de toekomst ook helemaal digitaal met de vergunning. 
Als er nu betaald wordt voor een vergunning zal de betreffende judoka een mail 
krijgen met een document waar zowel de QR-code als 2D-barcode opstaat. Dit 
zorgt ervoor dat vergunningen niet meer verloren gaan via de post, dat bepaalde 
fouten bij het afdrukken zich niet meer zullen voordoen. Een vergunning afdrukken 
kan evenwel nog steeds, doch hier zal een verschil van prijs tegenover staan. De 
QR-code zal ook via een app op de smartphone kunnen worden bewaard, 
waardoor een fysieke kaart niet meer zo nodig zal zijn.  
Deze digitalisering zorgt voor minder administratie en bovendien meer 
klanttevredenheid want je krijgt onmiddellijk jouw vergunningtoegang. 
Hieraan gekoppeld zal de registratie van SDS-punten worden gedigitaliseerd 
waardoor de nu omslachtige overgangsperiode voor de trainers, officials en 
wedstrijdorganisatoren zal vergemakkelijken. Ook zal het dossier dat anders bijeen 



 
gezocht moest worden alvorens deel te kunnen nemen aan een DAN-examen 
aanzienlijk worden gereduceerd. 
 
Verdere input clubs 
Uiteraard staan we steeds open voor elke constructieve input van onze leden. 
 

- Hebben jullie verbeterpunten aan te brengen in de huidige processen? 
- Hebben jullie nieuwe ideeën waar jullie graag aan meewerken (conceptueel 

of actief)? 
- Hebben jullie waardevolle input voor nieuwe projecten, ook buiten 

digitalisering?  
 

Twijfel niet en laat het ons zeker weten via mail naar 
sophie.block@judovlaanderen.be. 
 
Hieronder nog een overzicht over alle komende projecten met timing: 
 

 
 
 
Je merkt het, er staat heel veel op het programma. We zijn ons er dan ook van 
bewust dat al deze veranderingen soms ook voor frustraties zorgen. Immers, op 
sommige momenten is nog niet alles 100% in orde. Echter, door constructieve input 
kunnen we stilaan terug concurrentieel staan t.o.v. andere sporten. 
 
Sophie Block 
Operationeel Manager 


